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Aihe: Hotellien paloturvallisuus

Lounais-Englannissa sijaitsevan Newquayn kaupungin Penhallow-hotellissa 18. elokuuta 2007 
syttynyt tulipalo vaati kolme kuolonuhria.

Tulipalon jälkitilanteessa huomion kohteen olivat palomiesten ja palotikkaiden riittämätön lukumäärä, 
mutta toisaalta hotellissa ei ollut sprinklerijärjestelmää.

Penhallow-hotellin murhenäytelmä näyttää olevan yleiseurooppalaisen mallin mukainen 
murhenäytelmä. Yksinomaan kolmen viimeisen vuoden aikana vähintään 60 henkilöä on kuollut 
tulipaloissa hotelleissa, joissa ei ole ollut sprinklerijärjestelmää, kun taas niissä hotelleissa, jotka on 
varustettu mainitulla järjestelmällä, ei ole ollut yhtäkään palokuolemaa. Katsooko komissio, että EU:n 
laajuisten tilastotietojen kerääminen edistäisi todellisen kuvan saamista hotellipalojen kuolonuhreista 
ja loukkaantuneista?

Yhteisten turvallisuusnormien puuttumisen vuoksi hotellivieraiden turvallisuusriski on erilainen 
Euroopan unionin eri jäsenvaltioissa siten, että Unkarin hotellit ovat parhaiten palosuojattuja, kun taas 
Ranskassa ei ole sprinkleripakkoa, eikä sitä ole muissakaan Unkarin ja Ranskan välissä olevissa 
jäsenvaltioissa.

Katsooko komissio, että sprinklerijärjestelmä parantaisi hotellien paloturvallisuutta tehokkaalla tavalla 
uusissa hotelleissa ja myös käytössä olevien hotellien varauloskäyntireiteillä? Katsooko komissio, että 
yhtenäistetyistä hotellien turvallisuusnormeista olisi hyötyä kansalaisille?

Voiko komissio selittää, miksi hotellien paloturvallisuutta on käsitelty vuodesta 1986 lähtien ilman 
lopullisen päätöksen tekemistä?
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